
 

De tuin 
De tuin aan de voorkant 

staat er na de grondige 

snoeibeurt van dit mooie 

voorjaar goed bij. Ook de 

twee geadopteerde perken 

groeien  zoals het bedoeld 

is. De tuincommissie heeft 

een masterclass rozen 

snoeien gevolgd bij Mieke 

Truijens, waardoor zij het 

snoeien met vertrouwen 

kon uitvoeren. In de 

binnentuin wordt binnen-

kort onderhoud gepleegd: 

naast de techniek (grind en 

watersysteem) worden er 

ook planten bij gezet om 

wat meer kleur in de tuin te 

brengen. De tuincommissie 

heeft verder behoefte aan 

wat meer gereedschap en is 

geïnteresseerd in schepjes, 

bladharken, 

voegenkrabbers,  een grote 

gieter en wat er nog meer 

werkeloos in uw berging 

zou kunnen staan.  Het 

gereedschap dat er nu al is, 

staat in de bergruimten 

onder de trappenhuizen in 

de binnentuin en kan door 

iedereen die zin heeft in een 

uurtje tuinieren gebruikt 

worden.  

 

Van de voorzitter,   
  

Op 3 juni aanstaande is onze jaarlijkse algemene leden 

vergadering. Vast agendapunt is natuurlijk de jaarstukken. Wij zijn 

blij en ook wel een beetje trots dat ook dit jaar uw maandelijkse 

servicelasten gelijk blijven. Door het vertrek van Michiel 

Nieuwenhuis is er een vacature in het bestuur. Mevrouw Grietha 

Jurriëns (23 B) heeft zich kandidaat gesteld. Ook anderen die graag 

willen deelnemen aan het bestuurswerk willen wij vragen zich te 

kandideren. Dit kan tot 23 mei bij het bestuur. Wij bedanken 

Michiel natuurlijk hartelijk voor zijn inzet, net als alle bewoners 

die op de een of  andere wijze ook actief zijn voor collectieve zaken 

in en om ons gebouw. 

 

Het bestuur wil graag weten of u ideeën heeft over wenselijke 

verbeteringen in en om het gebouw. Wij nodigen u dan ook 

nadrukkelijk uit om deze op de ALV naar voren te brengen, ook 

wanneer u het niet eens zou zijn met wat het bestuur voorstelt. De 

VVE is een democratische vereniging en het bestuur wil zich graag 

inzetten voor die zaken, die u in meerderheid belangrijk vindt.  

De gesprekspunten voor de komende vergadering zijn verder het  

buitenschilderwerk, het onderhoud van de glazen kap constructie, 

een oplaadmogelijkheid voor elektrische/hybride auto’s in onze 

garage en wat er gaat gebeuren met het KPN-gebouw. U ontvangt 

de vergaderstukken rond 15 mei. Mocht u voorstellen voor 

verandering in de ALV ter stemming willen brengen, dan kunt u 

deze schriftelijk indienen bij het bestuur (uiterlijk voor10 mei 

aanstaande) , zodat we ook die punten op de stemminglijst 

kunnen opnemen. 

 

Als u niet persoonlijk op de ALV aanwezig kunt zijn vragen we u: 

breng in elk geval vooraf bij machtiging uw stem uit! Anders 

kunnen we als ALV geen rechtsgeldige besluiten nemen over 

bijvoorbeeld het noodzakelijk onderhoud aan het gebouw. 

Ik hoop u te mogen verwelkomen op onze 

komende algemene ledenvergadering.   

Bert Uitterhoeve 

VvE Pieter de Hooch  
Bestuur@pieterdehooch.nl 4/1/2014 Nummer 15 

 

 



 

Oplaadinstallatie  

In de vorige nieuwsbrief hebben we het al aangestipt: wellicht bestaat er binnen afzienbare tijd interesse 

bij bewoners om elektrische auto’s in onze garage te kunnen opladen. 

Er zijn uiteraard nog geen concrete plannen voor gemaakt, maar we hebben wel alvast eens summier 

geïnformeerd wat daarbij komt kijken bij het bedrijf Next Technology uit Veenendaal dat op verschillende 

lokaties dergelijke oplaadapparatuur heeft geïnstalleerd. Er moet dan allereerst een basisinstallatie 

worden gebouwd, van waaruit de elektrische voeding kan plaatsvinden naar een specifiek 

oplaadapparaat. (Direct laden vanuit een gewoon  stopcontact is niet verstandig). Het oplaad-apparaat 

wordt naast de auto geplaatst. Dat kan in onze garage op alle parkeerplaatsen.  

De elektriciteit kan dan vanuit een van de elektriciteitskasten van de VVE naar de basisinstallatie worden 

getransporteerd. De bewoner kan dan via een chip kaart “inloggen” op het apparaat en elektriciteit 

aftappen. De hoeveelheid gebruikte elektriciteit wordt geregistreerd en afgerekend door een daarin 

gespecialiseerd administratie-bedrijf. 

Nogmaals, het is nog lang zo ver niet, maar het bestuur wil dit onderwerp toch graag onder de aandacht 

van de leden brengen. We zullen dit  verder bespreken op de ALV. 

Belangrijke Telefoonnummers 
 

Munnik VvE Beheer     023-5631403  beheer@munnik-vve.nl 

Secretariaat VVE   020-6715998   bestuur@pieterdehooch.nl 

Theo Zwagemaker, Huismeester   0623117386 

Skylift (Storingen)         0342-425505 

Ontstoppingsdienst Nederland     0641962479 

 

Als uw eigen e-mail adres in het afgelopen jaar veranderd is, wilt u dit dan 

doorgeven aan het secretariaat van het bestuur en aan Munnik VVE beheer?  

Bewoners initiatieven 
Sinds enkele maanden staat er 

naast het prikbord een 

ruilboekenkast in de garage. 

Er wordt veel gebruik van ge-

maakt, de omloop van boeken 

gaat best snel! Kennelijk voor-

ziet de kast in een behoefte.  

Er is een tweede initiatief aan-

gemeld: een digitale 

spullenbank voor spullen die 

eigenlijk maar sporadisch ge-

bruikt worden. Ze worden te 

leen aangeboden aan mede 

bewoners, die ze na gebruik 

weer terug bezorgen aan de 

uitlener.  Genoemd zijn: een 

partytafel met 10 stoelen voor 

een familiedinertje,  50 glazen 

voor een verjaardag, een 

klopboor of een bovenfrees of 

een extra fiets voor bezoek  

van buiten de stad. De werk-

wijze zou kunnen zijn dat er 

op de site van de VVE een lijst 

komt met “de spullen” met de 

naam en het mailadres van de 

uitlener. De webmaster heeft 

desgevraagd toegezegd deze 

lijst te willen bijhouden. 

Reacties graag naar 

bestuur@pieterdehooch.nl  

onder vermelding van 

spullenbank. 

mailto:bestuur@pieterdehooch.nl

